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В статье автор анализирует уже устоявшееся в литературе понимание 
принципа независимости банковской гарантии как основного и неотъемле-
мого ее признака. Традиционно независимость гарантии принято увязывать 
с отсутствием права возражения со стороны гаранта по поводу отношений, 
сложившихся между бенефициаром и принципалом. В статье рассматрива-
ется общее понятие принципа независимости банковской гарантии в России 
и зарубежных странах.
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In the article, the author analyzes the already well-established un-
derstanding in the literature of the principle of independence of a bank 
guarantee, as its main and integral feature. The independence of the 
guarantee considered in this article is usually linked to the absence of 
the right of objection on the part of the guarantor regarding the relation-
ship between the beneficiary and the principal. The article deals with 
the general concept of the principle of independence of a bank guaran-
tee in Russia and foreign countries.
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